
'King of Power' Rosin Heat Press 4 Tonnes 
 

User Manual 
 
Product parameter: 
1. Product size: 195mm*130mm*312mm 
2. Product weight: 9.0KG 
3. Using voltage: 90-120VL 220-240VU 
4. Machine power: 200W (100W per heating tube a total of two heating tubes） 
5. Hot pressing table size: 115mm*120mm 
 
Instruction: 
1. Plug in the power cord and turn on the power switch. 
2. Adjust the operating temperature, press and hold the temperature control table's increase button 
is not loose, until the temperature is added to the required temperature, let go, the heating tube will 
automatically heat to the set temperature, The recommended temperature is 220°F. 
3. Wrap the flower body with baking paper and put it in the middle of the heating plate. Press the 
handle several times to squeeze the upper and lower heating plates into place, stop for 30s, wait for 
oil. 
4. The left-handed rotation of the bleed valve is venting force, and must be turned to the right before 
rolling. 
5. Collect the extruded paste using the collection tool. 
 
 

'King of Power' Rosin Heißdruckpresse 4 Tonnen 
 

Bedienungsanleitung 
 
Produkt Parameter: 
1. Maße: 195mm*130mm*312mm 
2. Gewicht: 9kg 
3. Netzspannung: 90-120V, 220-240V (je nach Adapter) 

4. Leistung: 200W (100W pro Heizrohr, 2 Heizrohre） 
5. Heizplatte: 115mm*120mm 
 
Anleitung: 
1. Stecken Sie den Netzstecker ein und drücken Sie den An-/Ausschalter. 
2. Wickeln Sie die Kräuter in Backpapier ein und legen Sie es in die Mitte der Heizplatte.  
Drücken Sie den Griff mehrere Male, um die Heizplatten gegeneinander zu drücken.  
3. Stellen Sie die gewünschte Temperatur ein. Die Heizrohre heizen sich automatisch auf die 
eingestellte Temperatur hoch. Die empfohlene Temperatur ist 104° C. Warten Sie 30 Sekunden, bis 
das Öl kommt. 
4. Der Linkslauf des Ablassventils dient zur Entlüftung und muss nach rechts gedreht werden. 
5. Kratzen Sie das Öl mithilfe des Edelstahlwerkzeugs ab. 
 


